

Referat møte 14 - 14.05.23

Tilstede: Ida, Jonas, Karina, Omar, Erle, Maria, Selma

Fraværende: Jens, Axel

1 Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte godkjent og publisert	Karina	Nei
Ferdigstille referat fra forrige forrige møte	Selma	Nei
Bestille Åre	Jens	Ja

2 Prioriterte saker

2.1 Avstemning over vedtektsendringsforlag og styringsdokumentendringsforslag styret skal fremme på neste generalforsamling

Forlagene ble stemt på etter absolutt flertall. Siden to styremedlemmer ikke var tilstede på møte, ble stemmene deres telt som blanke. Under er en kort beskrivelse av endringsforslagene. Et mer detaljert dokument blir lagt ut på Volvox og Alkymisten sin nettside nærmere generalforsamlingen.

Vedtektsendringsforslag:

1. Omorganisering av vedtektene til Den Röda Ulv
Vedtatt (7/9)
2. Opprettelse av en informasjonskomitee/webkomitee. Medfører splitting av mediesjefvervet.
Vedtatt (7/9)
3. Legge til hedersmedlem som tittel. Hedersmedlem følger de samme kriteriene som æresmedlem i dag, med unntak av at man må være medlem av linjeforeningen.
Vedtatt (7/9)
4. Endre kravet for overkjøring av kasserer sine avgjørelser til alminnelig flertall
Vedtatt (6/9)
5. Envitox blir medlem av Volvox og Alkymisten
Vedtatt (6/9)
6. Fjerne punkt om at kun aktive medlemmer kan stille til hovedstyret
Vedtatt (7/9)
7. Endring av vedtekt 6.3:
 - a. Forslag om å fjerne spesifisering av antall møteleder(e), referenter og personer til tellekorps som kreves på generalforsamlinger og ekstraordinære generalforsamlinger.
Ikke vedtatt (2/9)
 - b. Forslag om å legge til ordet «minst» fra beskrivelse om antall møteleder(e), referenter og tellekorps nødvendig på generalforsamlinger

og ekstraordinære generalforsamlinger i stedet for å fjerne spesifisering av antall

Vedtatt (6/9)

8. Avtroppende kasserer er ansvarlig for økonomiopplæring av påtroppende kasserer, leder og nestleder.

Vedtatt (7/9)

Styringsdokumentendringer:

1. Volvoxvin flyttes som et punkt inn under faddersjef
Avstemmes på et senere tidspunkt
2. Leder skal være en kontaktperson for Stormester i Den Røda Ulv
Vedtatt (avstemt på tidligere møte)
3. Fjerne Vinter-OL og Vårfest fra Arrkom
Vedtatt (avstemt på tidligere møte)
4. Fjerne studentehytta fra Arrkom og Fadderkom
Vedtatt (6/9)
5. Sette 17. mai som nestleder sitt ansvar
Vedtatt (7/9)
6. Redaktør skal ikke lenger fungere som nestleder i Nukleomedia
Vedtatt (7/9)
7. Nestleder tar over føring av medlemslisten fra kasserer
Vedtatt (7/9)
8. Endre navn til faddersjef og mediesjef fra komiteleder
Faddersjef: vedtatt (7/9)
Mediesjef: Utsatt
9. Redaktør blir mediesjef
Utsatt

3 Komiteer (oppdatering)

Leder

- Har bestilt styredaljer med Jonas
- Lagd kalender på drive for neste semester så ting kan legges inn lenge i forveien
 - Fint å inkludere undergruppene
 - kan brukes som et oppslagsverk, men skal ikke konkurrere med kalendareren på nettsiden
- Har LL møte i morgen
- Prøver å få låne IBT kjøkkenet for kaffe siste uka av eksamensperioden

Kasserer

- Vært med på bestilling av daljer
- Gensere har kommet
- Kopper har kommet
- SiT søknaden gikk ikke så bra som ønsket
 - Alle undergruppene og komiteene fikk mindre enn vi håpet på
 - Kommer mest sannsynlig til å motta en søknad om støtte fra V&A IL
Damer nå før sommeren
 - Fotballagene har ikke fått nok støtte til å delta i 7dentligaen

- Nesten ferdigstilt Frifond, kommer til å bli en dag på begynnelsen av neste semester hvor jeg skal sette meg ned med alle som skal dele "konto" og få søkt penger.

Nestleder

- Åre er bestilt og signert
- Jobber med avbestillingsforsikring

Sekretær

- Har supplert med varer i kiosken

Faddersjef

- Fadderuka begynner å se "ferdig" ut, skal jobbe ut semesteret med å sende inn all nødvendig info/søknader før satte frister.

Arrkom

- I.Å.M

Bedkom

- Fakturaer for bedpres skal sendes ut
- Ellers I.Å.M

Nukleomedia

- Fått mye mindre enn søkt fra SiT - usikkert hvordan dette kommer til å påvirke avisproduksjonen.
- Vi kan i teorien trykke 3 billige utgaver med de 7000kr
 - Målet er egentlig å ha to utgaver i semesteret

Kontorkom

- Har hatt sosialkveld og eurovision

4 Undergrupper (oppdatering)

Bumblebeats

- Tenker på en slags avslutning, men ingenting er bestemt

InVitro

- I.Å.M

Revyen

Shanglelauget

SkeiV&A

Spanskymisten

Trollkom

V&A Allsidighet

V&A Klatring

V&AIL

Vokalium

5 Andre saker

5.1 Mulig fjerning av årets fadderbarn

Det ble fremmet et forslag om å fjerne kåringen årets fadderbarn. Bakgrunnen for forslaget er at det er unødvendig å single ut et fadderbarn. Det var mye uenighet rundt temaet. Noen styremedlemmer var enig i at kåringen bør fjernes, andre så ikke noe problem med kåringen og noen som mente at det ikke var noe galt med kåringen så lenge årsaken til at fadderbarnet blir kåret ikke er knyttet til drikkekultur og hvor mye vedkommende drakk.

Det ble diskutert om det var mulig å flytte kåringen av årets fadderbarn til bildekavalkaden. Det er mange andre kåringer på dette arrangementet og det vil dermed ikke være et like stort fokus på en person. Her kom det et motargument om at kåringer kan være noe som trekker førsteklasinger til imball.

Under avstemning for å se hva styret tenkte som helhet ble resultatet:

3 for å fjerne kåringen, 3 mot og 2 blanke.

5.2 17. Mai frokost

Det planlegges 17. mai frokost for Volvox og Alkymisten sine medlemmer. Her er alt på plass med unntak av stoler og blesting som skal fikses i dagene som kommer.

6 Eventuelt

6.1 Fadderavis

Det ble snakket om hvordan en fadderavis skal gjennomføres. Fadderkom har ingen artikler planlagt, men nukleomedia har noen artikler og en undersøkelse som kan tas med. Konklusjonen ble at avisen skal være et kreativt samarbeid.

7 Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte godkjent og publisert	Karina	

Lage innmeldingsskjema	Jens	
Lag fadderavis	Fadderkom ++	
Ferdigstill meldeskjema og protokoll for tillitsvalgtsaker	Karina og Jonas	